



VILLE DE / TOWN OF
BARKMERE

AUX CONTRIBUABLES DE LA VILLE DE BARKMERE

AVIS PUBLIC

REPORT DE LA SÉANCE PUBLIQUE DU CONSEIL

AVIS PUBLIC est par la présente donné par le soussigné, directeur général et secrétaire-trésorière de la Ville de Barkmere :

QUE, dû à ces circonstances exceptionnelles et incontrôlables, la séance ordinaire du Conseil de la Ville de Barkmere prévue pour le 9 avril 2022 **sera reportée au 23 avril 2022** à 10h00 au 199, chemin Barkmere, Barkmere, Québec.

QUE l'ordre du jour de la séance du 23 avril 2022 sera transmis de la façon habituelle le mercredi 20 avril 2022.

DONNÉ À Barkmere, Québec, ce 6^e jour du mois d'avril 2022.

Martin Paul Gélinas
Directeur général et secrétaire-trésorier



VILLE DE / TOWN OF

BARKMERE

TOWN OF BARKMERE RATEPAYERS

PUBLIC NOTICE

POSTPONEMENT OF THE PUBLIC COUNCIL MEETING

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned, Director General and Secretary-Treasurer of the Town of Barkmere,

THAT due to these exceptional and uncontrollable circumstances, the regular meeting of the Council of the Town of Barkmere scheduled for April 9, 2022 **will be postponed to April 23, 2022** at 10:00 a.m. at 199, chemin Barkmere, Barkmere, Quebec.

THAT the agenda for the April 23, 2022 meeting will be sent in the usual way on Wednesday, April 20, 2022.

GIVEN AT Barkmere, QC, this 6th day of April 2022

*Me Martin Paul Gélinais
Director General and Secretary-Treasurer*